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Raadsvragen 

Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie PVV betreffende Zo snel mogelijk grote 
waarschuwingsborden bij de pieren in Julianadorp 

Aan de leden van de Gemeenteraad 

Op  heeft de fractie PVV onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor de vergaderingen 
van de raad, de navolgende vragen gesteld over ‘Zo snel mogelijk grote waarschuwingsborden bij de pieren 
in Julianadorp’, het antwoord vindt u onder de vraag: 

1) In het artikel valt te lezen dat tientallen jaren geleden bij elke pier een waarschuwingsbord stond
met daarbij een zwemvest en een reddingsband. Is dat het geval en zo ja, waarom zijn deze borden
dan ooit weggehaald? Graag een gemotiveerd antwoord.
Voor zover wij hebben kunnen nagaan is er een aantal jaren geleden besloten om over te gaan op een
eenduidige wijze van informatie verstrekking langs de strandopgangen. Dit is destijds afgesproken met alle
kustgemeenten. Wij hebben nog niet kunnen achterhalen wanneer dit is gebeurd. Ook heeft Rijkswaterstaat
eerder bij de SSN aangegeven geen palen of borden in op de door hun eigendom zijnde pieren te willen
hebben.

 In plaats van de vaste palen bij de pieren maakt de SSN op dit moment gebruik van losse windvanen op de 
bewaakte stranden. Dit zodat deze op gevaarlijke locaties geplaatst kunnen worden. Omdat de muien 
continu verplaatsen is dit de meest accurate oplossing. Hieronder ziet u een voorbeeld van een dergelijke 
vlag. 

2) Deelt u de mening dat het bord bij de strandopgang zo snel mogelijk moet worden vervangen door
een bord waarop veel duidelijker een waarschuwing staat voor gevaarlijke stromingen (zowel in het
Nederlands, Duits, als Engels) en dat bij elke pier een dergelijk bord wordt geplaatst? Zo nee,
waarom niet?
Wij zullen contact zoeken met SSN en andere kustgemeenten om te bepalen wat de beste manier van
waarschuwen is. Daarbij blijft wel dat het de eigen verantwoordelijkheid is van strandbezoekers om kennis te
nemen van de geplaatste waarschuwingsborden als ook de vlagsignalen van de reddingsbrigade.
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3) Kunt u, indien mogelijk, een gespreksverslag e.d. overleggen van de ontmoeting tussen de
betreffende bewoner, wethouder Keur en Stichting Strandexploitatie Noordkop over dit onderwerp?
Zo nee, waarom niet?
Nee dat kunnen wij niet. Zowel de wethouder als het bestuur van de SSN kunnen zich niet vinden in de
stelling dat er een overleg met een bewoner heeft plaatsgevonden. Er kan dan ook geen gespreksverslag
worden gegeven.

4) Deelt u de mening dat de Poolse man die deze heldendaad heeft verricht postuum een Helderse
onderscheiding dient te krijgen van de burgemeester, zodat zijn heldendaad nooit vergeten wordt?
Zo nee, waarom niet?
Het college is met u van mening dat de heer Kolczynski een heldendaad heeft verricht. De burgemeester
heeft dit reeds in een persoonlijke brief aan de familie laten weten. De gemeentelijke onderscheidingen lenen
zich echter niet voor een dergelijke daad van heldenmoed. Landelijk zijn er wel mogelijkheden om postuum
een onderscheiding aan te vragen. Het college zal initiatieven hiertoe ondersteunen.

Vertrouwende u met vorenstaande voldoende te hebben geïnformeerd. 

Den Helder, 3 september 2020 

Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

Jeroen Nobel 
burgemeester 

Robert Reus 
secretaris 

mhanegraaf
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